
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 01/12/2020

Του: Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων
Τoν κ. Υπουργό Οικονομικών

ΘΕΜΑ: «Αναγκαία η στήριξη των αλιευτικών συνεταιρισμών των λιμνοθαλασσών»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Αναγκαία κρίνεται η στήριξη των αλιευτικών συνεταιρισμών τον λιμνοθαλασσών, διότι
τεράστιες ποσότητες αδιάθετων ψαριών, ήδη, συγκεντρώθηκαν στις λιμνοθάλασσες. Η
μείωση  κατανάλωσης  ψαριών,  λόγω  πανδημίας,  έχει  ως  συνέπεια  τον  κίνδυνο
αδυναμίας  επιβίωσης  των  ψαριών  σε  συνθήκες  υπερπληθυσμού  και  μόλυνσης  του
περιβάλλοντος  των  λιμνοθαλασσών.  Τα  μέλη  των  αλιευτικών  συνεταιρισμών  ζητούν
οικονομική  στήριξη  από  την  Κυβέρνηση  και  ταυτόχρονα  να  συμβάλλει  με  την
απορρόφηση των εν λόγω ψαριών σε κρατικές δομές, γιατί  στο μέλλον, θα υπάρξει
πρόβλημα αναπαραγωγής τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε  να  μεριμνήσετε  σχετικά  και  να  υποστηρίξετε  οικονομικά,  ως  άνω,  τους
αλιευτικούς συνεταιρισμούς, στα πλαίσια των μέτρων ενίσχυσής τους, ως πληττόμενου
κλάδου λόγω της πανδημίας του κορωνοϊού;

Ο ερωτών Βουλευτής
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